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Managing diversity in human resources: international experiences
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Abstract: This study examines the most important experiences and
successful practices in managing the diversity of human resources in
international companies. The study stressed that diversity in the
workforce is a fact, a reality and a necessity. An imperative for
professional organizations that can not be ignored or avoided is a reality
to which organizations must adapt if they want to grow, survive and
succeed in the business world. Diversity is therefore a strategic
objective of commercial organizations that seek to achieve, such as
profitability, growth. and market development.
Keywords: Human Resources, diversity, management, experiences.
Résumé : Cette étude examine les expériences les plus importantes et
les pratiques réussies dans la gestion de la diversité des ressources
humaines dans les entreprises internationales. L'étude a souligné que la
diversité dans la population active est un fait, une réalité et une
nécessité. Un impératif pour les organisations professionnelles qui ne
peuvent étre ignorées ou évitées est une réalité a laquelle les
organisations doivent s'adapter si elles veulent grandir, survivre et
réussir dans le monde des affaires. La diversité est donc un objectif
stratégique des organisations commerciales qui cherchent a atteindre,
comme la rentabilité, la croissance et la partage. Recherche et
développement de marché.
Mots-clés: Ressources humaines, diversité, gestion, expériences.
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